
Dagsorden 

 

Dato: 5. nov. 2024 Tid: 17:00-19:30 Sted:  
Personalerummet 

Mødeleder: Søren 

Referent: Teresa og Asger 

Deltagere tilstede: 
SFO-forældrerådet deltager. 
Lindy, Troels, Nikolaj, Camilla Mads Benjamin, Sandra, Signe, Søren, Olivia 
(6a), Rose (8a), Karoline, Maria, Henrik, Asger, Teresa og Dick 

Fraværende  
(afbud meldes til 
ledelsen): 

 

 

 

  
Emne 

(og 
ansvarlig) 

 
Mål og proces 

 
Hvad skal vi udrette? Drøftelser, 

orientering, refleksion, beslutninger 

 
 

Tid 

 

Beslutnin

g og hvem 

gør hvad? 

 

1 

 
Godkendelse af 

dagsorden. 

 
 
 

 

5 

 

Referat: 
Præsentation af alle og velkommen til nyt medlem Nikolaj – far til Mikkel 0.g 

 
 
 

2 

 
 

Tilsyn: SFO’s 
hverdag 
 

 
 
Hvordan fungerer SFO’s hverdag?  

 
 
 

45 

 

Referat: 
Asger og Lone præsenterer SFOs hverdag på begge matrikler – Trige og Spørring 
Der er arbejdet på at skabe en mere langvarig struktur. Skema/oversigt over aktiviteter præsenteres.  
Overgangen mellem skole og SFO er med en pædagog, hvor man spiser mad. Der er rugbrødscafe hver 
dag med rugbrød og the.  
Køkken-syd er blevet det kreative hjørne. Indenfor at stille-aktiviteter - høj arousel-aktiviteter er 
udenfor.  
Morgenåbning hver morgen i Trige.  
Lokaler er fælles mellem skole og SFO. Det er nyt – og det skal alle vænne sig til. Kommunikation om det 
har fungeret godt og det er gået forholdsvis gnidningsfrit.  
Der er indkøbt vogne – en legovogn og en legevogn som bruges til at gøre undervisningslokaler til SFO-
lokaler efter undervisning.  
Årshjulet for SFO præsenteres. Ønske fra forældrene ift. at aktiviteterne skal rulle på dage.  
SFO-forældrerådet har et ønske om, at flere forældre kommer forbi SFO og ikke blot har selvhenter. 
Derfor arbejder forældrerådet på at forældre skal deltage i flere af arrangementerne. 
Spørring SFO vokser – hvilket er ønskeligt. 
 



Svar på spørgsmål:  
Pædagogerne er nogenlunde på samme aktiviteter 
Børnene opfordres til at vælge noget forskelligt 
Der gives ikke dispensation for udedag 
Der er bestilt nye trampoliner 
Støj er blevet reduceret meget 
Sprogbrug er stadig en udfordring 
 
Skolebestyrelsen godkender tilsynet.  

 

3 

 
 Årsplan 

  
 Godkende 

 
10 

 

Bilag udsendt 
Referat: 
Dick præsenterer årsplanen – pga. ny bestyrelse bliver den først præsenteret nu. Fremadrettet laves 
planen i foråret og er klar til næste skoleår. 
 

 

4 

 
 Nyt fra 

  
 Elever, forældre og skolen 

 
20 

 

Referat: 

Eleverne:  
Elevrådet har drøftet badene i idræt. Der er ulækkert. Der er brusere som ikke virker. Dick har leveret 
problemstillingen videre til Aarhus Ejendomme. Der er snakket om fodboldturneringen. Elevrådet har 
lavet nye regler. Elevrådet har ønsket, at der kommer ur eller klokke på multibanen, så man ikke 
kommer for sent til time.  
Forældre:  

Nikolaj fortæller om opstart i specialklasserne som forældre.  
Ledelse:  

Maria skal udlånes som pædagogisk leder i en periode til Lystrup. Det betyder, at vi skal ansætte en vikar 
for Maria.  

To nye ansættelser i specialklasser - pædagoger 
Ikke nogen udmeldelser – 4 nye børn ind 

Modtagelsesklasser går rigtig godt.  
Vi har haft mange gæster udefra – film fra skolemælk og fotograf fra VIA. Det har været en stor 
oplevelse for børnene.  
Vi har af flere omgange haft besøg af hollændere, som vil komme og se vores skoler. De er især 
optagede af, hvordan vi bruger pædagoger. 
Medarbejderne:  
Vi laver fagkonferencer/Trivselskonferencer pt. Vi har svaret på APV.  

 

5 

 
Princip 7: Fælles-
arrangementer 
for eleverne 
 

  
 

45 

 

Referat: 
På lærermøde i dag har vi arbejdet med fælles arrangementer, ønsker til fællesarrangementer, lejrskoler 
og praktik.  
Gruppearbejde og opsamling. 
Arbejdsgruppen arbejder videre med princippet.  



 

6 

 
Læringssamtale 

 
Tilbagemelding fra målsætningssamtalen for 
skolens virke med Børne- og ungechef.  
 

 
10 

 

Referat: 

Vi havde læringssamtale i sidste uge. Skolechefen, skolebestyrelsesformanden, ledelsen og enkelte 
medarbejdere deltager i samtalen, som har til formål at evaluere og fastsætte de mål som skolen 
arbejder/arbejder videre med.  
Vi er blevet enige om, at vores kommende fælles målsætning er fortsat at arbejde med trivslen. 
Herunder strukturer omkring evt. lærerskifte.  

 

7 

 
Eventuelt 

  

5 

 

Referat: 
Der vises et budget fra skolelederforeningen, lærerforeningen og Forældre/skole ift. forbrug til 
specialklasser.  
Forslag om at bestyrelsen hører om skolens forældresyn.  

 

 
 
 
 
 
 


